

Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500, Abu Dhabi, UAE

السادة / قسم الإفصاح والامتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Date: December 06th, 2024

التاريخ: 06 ديسمبر 2024

Subject: Election of a new board member in the vacant position

الموضوع: انتخاب عضو مجلس إدارة جديد في المركز الشاغر

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

We would like to inform you that, following the resignation of Mr. Ziad Mahmoud Khairallah Alhaji Alharmouzi from the company's Board of Directors, and in compliance with the directives of the Securities and Commodities Authority, the position will remain vacant until the next General Assembly meeting and the nomination process will be initiated to elect a new member for the vacant position. The newly elected member will serve for the remainder of their predecessor's term, in accordance with Article 145 of Federal Decree-Law No. (32) of 2021 concerning Commercial Companies.

يرجى التفضل بالعلم بأنه بعد استقالة عضو مجلس إدارة الشركة السيد/ زياد محمود خيرالله الحجي الهرموزي؛ وبناءً على توجيهات هيئة الأوراق المالية والسلع سيتم ترك المركز شاغر لحين انعقاد الجمعية العمومية التالية وسيتم فتح باب الترشيح لانتخاب عضو للمركز الشاغر في أول اجتماع للجمعية العمومية، ويكمل العضو الجديد مدة سلفه وذلك وفقاً للمادة 145 من المرسوم بقانون اتحادي رقم (32) لسنة 2021 بشأن الشركات التجارية.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



علي مسمار- الرئيس التنفيذي

Ali Musmar – Chief Executive Officer



Copy to:

نسخة إلى:

Securities and Commodities Authority (SCA) – Abu Dhabi, UAE

هيئة الأوراق المالية والسلع – أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة